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   اقتصاد کیش-  رییس شورای شهر بندرعباس گفت: شهرداری حدود ۲۷۰پرونده 
در دادگاه دارد و پی در پی در شــکایت های افراد مختلف، توسط دستگاه قضایی 

محکوم می شود که این وضعیت نگران کننده است.
فاطمه جراره در نشســت شورای شهر افزود: هجدهم آذر درباره برخی موارد که 
اعضای شورا مطرح کرده اند به شهردار تذکر داده شده است و وی باید درباره رها 
کردن ۶ روزه شهر برای حضور در برنامه های غیرضروری در صحن علنی شورا 

پاسخگو باشد.
یکی دیگر از اعضای شورا نیز  حضور ۶روزه شهردار در تهران و شمال برای شرکت 

در برخی برنامه ها )همایش شهر خلاق در تهران( را غیرضروری دانست.
حسن سالاری گفت: حساب های شهرداری به دلیل  شکایت قضایی مسدود شده 
و شهر با مشکلات فراوانی روبرو است و بدهی های انباشته شهرداری به کارگران 

و پیمانکاران باید اولین اولویت شهردار باشد.
یکی دیگر از اعضای شورا نیز ضمن تایید گفته های سالاری اظهار داشت: شورای 

شهر در حال انجام وظایف شهردار است.
اســماعیل بواشه اضافه کرد:پشــه آئدس نیز در چند نقطه شهرداری دیده شده و 
قسمت هایی را تعطیل کرده است و با این وضعیت، ضرورتی نداشت که شهردار 

۶روز شهر و شهرداری را رها کند.
وی یادآور شد: با افزایش بدهی های شهرداری روبرو هستیم که ادامه این وضعیت، 
اعتراضاتی را به همراه خواهد داشــت و همه این موارد نشــان می دهد در آستانه 

بحران هستیم.
بواشه ادامه داد: به نظر می رسد برخی خود را به خواب زده اند و یا متوجه نیستند 
که اینجا شهرداری است و این درحالیست که افراد زمان داوطلب شدن برای پست 

شهرداری، همه این مسائل را می دانستند.
این عضو شورا تصریح کرد: سکوت نمی کنیم و مشکلات را به مردم خواهیم گفت 

و هرکاری که لازم باشد انجام خواهیم داد.

رییس شورای شهر بندرعباس : 

شهرداری بندر عباس  ۲۷۰ پرونده 
مفتوحه در دادگاه دارد

اقتصاد کیش-  امام جمعه اهل سنت قشم گفت: برنامه حرکت و فعالیت شناورهای 
دریایی به ویژه برای تردد به بندرعباس بر اساس رفاه مسافران تدوین شده که این 

رویکرد باید به نفع ساکنان تغییر کند.
شیخ عبدالرحیم خطیبی در جلسه علنی شورای شهر قشم افزود: هم اکنون مردم 
قشم به ویژه در ابتدای صبح برای رسیدن به بندرعباس و انجام امور خود با مشکل 

روبرو هستند که باید برای آن برنامه ریزی دقیقی کرد.
وی ادامه داد: همچنین افرادی هســتند که روزانه برای رفتن به محل کار خود از 

شناورها استفاده می کنند که با مشکل رو برو هستند.
امام جمعه اهل سنت قشم تصریح کرد: همچنین برخی شناورهای دسته دوم و یا 
حتی رده ســوم از کشورهای خارجی خرید می شود که هزینه نگه داری آن زیاد و 

سرعت تردد آن بسیار کند است.
وی افزود: مردم نباید تاوان خریدهای اشــتباه شــناورداران را با افزایش نرخ تردد 

دریایی پرداخت کنند.
شیخ عبدالرحیم خطیبی ادامه داد: اجماع بر این است که افزایش قیمت به طوری 
که در رسانه ها و فضای مجازی مطرح شده، حکیمانه و عادلانه نیست و لذا باید به 

شکل مدبرانه ای تغییر یابد

امام جمعه اهل سنت قشم: 

در تنظیم برنامه فعالیت شناورها به رفاه 
ساکنان قشم توجه  شود

اقتصاد کیش - مدیرعامل شرکت آب منطقه ای هرمزگان گفت: متوسط بازندگی 
سالانه استان ۱۸۳ میلی متر است که از ابتدای سال تاکنون متوسط بارش پنج میلی متر 

بوده است و در حقیقت خشکسالی تشدید شده است.
جمشید عیدانی در یک نشست خبری افزود:موجودی سدهای استان با احتساب 
حجم مرده)غیرقابل استفاده( حدود ۲۵درصد ظرفیت آنهاست که نشان می دهد 

در حال گذراندن یک سال آبی سخت هستیم.
وی تصریح کرد: وضعیت هرمزگان به گونه ای است که هم از خشکسالی متضرر 
می شود و هم در صورت بارندگی، با سیل های مخرب و ویرانگر و پرخسارت 

روبرو می شود.
عیدانی همچنین از تخصیص نیافتن اعتبارات خشکسالی به آب منطقه ای خبر 
داد و تصریح کرد: این اعتبارات فقط در صورتی که به موقع تخصیص داده شوند 

مفید خواهند بود.
این مسوول میزان آب های مهار نشده استان را یکهزار و ۵۰۰میلیون مترمکعب 
اعلام و اضافه کرد: از این میزان، ۶۵۰میلیون مترمکعب آب شیرین و قابل استفاده 

است که همچنان مهار نشده باقی مانده است.
وی ادامه داد: سد گابریک در شرق جاسک با ظرفیت ۲۴۰میلیون مترمکعب و سد 
دیگری منطقه بشاگرد از ظرفیت هایی هستند که درصورت بارندگی و آبگیری 

می توان برای حل بخشی از مشکلات به آنها امیدوار بود

مدیرعامل آب منطقه ای هرمزگان :

خشکسالی در هرمزگان تشدید
 شده است

اقتصاد کیش -  اولین آیین ملی تجلیل از مربیان جهادی ورزش همگانی کشور با 
حضور دکتر ملایی رئیس فدراسیون ورزش های همگانی و مسولین مربوطه، در 

هتل ورزش تهران برگزار گردید.
 به گزارش اقتصاد کیش طی این مراســم مهندس علی داه؛ رئیس کمیته ورزش 
در طبیعت استان هرمزگان و مدیرعامل مؤسسه فرهنگی ورزشی ساحل نوردان 
خطه خلیج فارس)جِرون( به عنوان مربی برتر استان هرمزگان انتخاب و از ایشان 

تجلیل و تقدیر گردید.

تجلیل از مدیرعامل مؤسسه فرهنگی 
ورزشی جِرون هرمزگان   توسط 

فدراسیون ورزش های همگانی کشور

آمار بیکاری در هرمزگان بالاست 

حجت الاسلام محمد عبادی زاده در دیدار با مدیرکل 
آموزش فنی حرفه ای هرمزگان، افزود: متاسفانه آمار 
بیکاری در استان سر به فلک کشیده و رتبه اول فقر و 

بیکاری را در کشور داراست.
وی اظهار کرد: گســترش آموزش فنی و حرفه ای در 
استان هرمزگان از ملزومات است و باید فراگیر شود.

امام جمعه بندرعبــاس عنوان کرد: صنایع هرمزگان 
نقش مهمی در کاهش آمار بیکاری در اســتان دارند 
و می توانند شــغل ایجاد کنند و به همان میزان شاهد 

کاهش آمار بیکاری و فقر خواهیم بود.
عبــادی زاده بیان کرد: آموزش فنی حرفه ای اســتان 
هرمــزگان برای افراد بــی بضاعت و کم توان از نظر 

مالی آموزش های رایگانی را در نظر بگیرد تا بخشی 
از آمار بیکاری کاسته شود.

نماینــده ولی فقیــه در هرمزگان با تاکیــد بر اینکه 
آموزش ها بایســتی دریامحور باشد، اظهار کرد: ما در 
دانشــگاه ها با یک چالش جدی روبرو هستیم؛ برای 
خیل عظیم فارغ التحصیلان و دانشجویانی که بیکار 
هســتند و بدون اینکه واجد مهارت های لازم برای 
احراز یک شــغل باشند اگر چاره اندیشی نشود این 
مشــکل حل نخواهد شــد. امروز نباید شرایطی را 
بــه وجود آوریم که تعــداد میزهای دولت را بیش از 

ظرفیت نیاز افزایش دهد.
وی ادامه داد: دانشــگاه ها و مراکز آموزشی ما باید به 

سمت و سویی حرکت کنند که متناسب با ماموریت 
هــا و نیازها برنامه ریزی کنند.بر اســاس نیاز جامعه 
نیــروی انســانی تربیت کنند. کشــورهای موفق و 
پیشرفته بر اساس مطالعه و پژوهش نیازسنجی کرده 
و سیاستگذاری می کنند که بتواند تعادل را در مسائل 
اجتماعی ایجاد کند اما ما با حجمی از فارغ التحصیلان 
دانشگاهی مواجه ایم که تنها دانش نظری دارند و فاقد 

مهارت!
عبادی زاده خاطرنشان کرد: با گسترش مهارت آموزی 
و با برنامه ریزی آموزش هایی که به کارآموزان یاد می 
دهید، آن ها می توانند وارد بازار کار شوند و این عرصه 
را رونق دهند. ظرفیتی که در اســتان هرمزگان برای 
مشــاغل خرد و خانگی وجود دارد گاهی به مراتب 
بیشتر از ظرفیت هایی است که در حوزه صنایع سنگین 

ایجاد کرده ایم ولی مردم از این ظرفیت غافلند.
وی در پایــان اظهــار کرد: ســازمان فنی و حرفه ای 
ســازمانی اســت که می تواند گره این مشکل را حل 
کند.اینکــه همه ی تمرکزتــان را روی بخش دولتی 
قرار نداده اید و مراکز آموزشــگاه های آزادی که هم 

راه اندازی کردید کار بسیار خوبی است

نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان:

      اقتصاد کیش - نماینده ولی فقیه در استان 
هرمزگان گفت: صنایع هرمزگان نقش مهمی در 
کاهش آمار بیکاری در استان دارند و می توانند 
شغل ایجاد کنند و به همان میزان شاهد کاهش 

آمار بیکاری و فقر خواهیم بود.

اقتصاد کیش -  مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( هرمزگان گفت: ۲۵ نیروگاه 
خورشیدی پنج کیلوواتی با مشارکت مددجویان این نهاد در روستاهای پارسیان 

راه اندازی و به شبکه برق سراسری متصل شد.
جلیل تراهی در حاشیه بهره برداری از این واحدهای خورشیدی افزود: برای ایجاد 
این تعداد نیروگاه  خورشــیدی حدود  ۲۵ میلیارد ریال اعتبار از محل تسهیلات 

قرض الحسنه بانکی و مشارکت خیران هزینه شده است.
وی بیان داشت: این نیروگاه های خورشیدی جهت کمک به درآمدزایی مددجویان 
کمیته امداد در روستاهای بوچیر و حمیران پارسیان بوده که برای ساخت هر واحد 

یک میلیون ریال اعتبار هزینه شده است.
مدیرکل کمیته امداد هرمزگان با اشاره به اینکه تاکنون ۴۸۰ واحد نیروگاه خورشیدی 
در استان ایجاد شده است، اظهارداشت: طبق برنامه ریزی ها انجام شده امیدواریم 

بتوانیم تعداد نیروگاه ها را به یکهزار واحد برسانیم.
تراهی همچنین از ایجاد مزرعه تجمیعی نیروگاه خورشــیدی خبر داد و گفت: 
خانواده هایی که در ســال ۹۷  از کمیته امداد با اجرای این طرح ها اشــتغال ایجاد 

نموده ایم، امروز ماهیانه بیش از ۳۵ میلیون وریال درآمد دارند.
ظرفیــت تولید بــرق درهر نیروگاه پنج کیلووات اســت و عمر مفید پنل های 

خورشیدی ۲۰ سال است

مدیرکل کمیته امداد هرمزگان:

نیروگاه خورشیدی خانگی در پارسیان 
هرمزگان به بهره برداری رسید

اقتصاد کیش -  مدیر منطقه ویژه اقتصادی بندر شــهید رجایی، میزان تخلیه و 
بارگیری انواع فرآورده  های نفتی از بندرخلیج فارس از ابتدای سال جاری تاکنون 

۲۰ میلیون و ۳۰۰ هزار تن اعلام کرد.
علی رضا محمدی کرجی ران گفت : مجموع صادرات انواع فرآورده نفتی از این 
بندر در مدت یاد شــده ۸ میلیون و ۶۰۰ هــزار تن و واردات این مواد ۱۱میلیون 
و۷۰۰تن بوده که در همسنجی با مدت مشابه آن در سال گذشته سه درصد افزایش 
داشــته اســت. مدیر منطقه ویژه اقتصادی بندر شهید رجایی با اشاره به رشد ۲۴ 
درصدی صادرات قیر در این دوره زمانی اظهار داشت: در این مدت یک میلیون و 
۱۰۰ هزار تن صادرات قیر به ثبت رسیده که عمده آن به سه کشور عمان، امارات 

متحده عربی و هندوستان ارسال شده است.
به گفته محمدی کرجی ران، در مدت یاد شده ۸۶۷ فروند شناور در اسکله های 
تحت نظارت نفتی خلیج فارس پهلودهی شده اند که از این میزان ۳۲۴ فروند شناور 
ویژه حمل قیر،۵۴ فروند شناور حمل بنزین،۴۸۹ فروند شناورهای باقیمانده دیگر 

نیز فرآورده های نفتی را حمل نموده اند.
 »بندر نفتی خلیج فارس« منطقه ویژه اقتصادی بندر شهید رجایی به دلیل موقعیت 
اســتراتژیک، قرار گرفتن در مسیر ترانزیتی شمال جنوب و نزدیکی به صنایع و 
پالایشگاه های منطقه با ۱۲ پست اسکله به عنوان بزرگترین بندر نفتی زیر مجموعه 

سازمان بنادر و دریانوردی به شمار می رود

مدیر منطقه ویژه اقتصادی بندر شهید رجایی:

۲۰میلیون تن انواع فرآورده  نفتی 
دربندرخلیج فارس تخلیه و بارگیری شد

منابع صندوق توسعه هرمزگان متعلق به مردم است
استاندار هرمزگان : 

اقتصاد کیش -    اســتاندار هرمــزگان گفت: منابع 
صندوق توســعه استان از محل کمک های مسوولیت 
های اجتماعی صنایع تامین می شود و ریالی از این منابع 
به هیچ یک از دســتگاه های اجرایی کمک بلاعوض 
نخواهد شــد، اما در صورت ضــرورت امکان ارائه 

تسهیلات با دوره بازپرداخت مشخص وجود دارد.
مهدی دوســتی در نشســت هیات امنای دانشــگاه 
فرهنگیان هرمزگان با تاکید بر راه اندازی رشته شیمی 

و تقویت پذیرش بومی در این رشته و با توجه به نیاز 
صنایع استان به پرورش نیروهای توانمند در این رشته 
افزود: تســهیلات اعتباری از محل صندوق توســعه 
هرمزگان برای ســاخت دانشگاه فرهنگیان هرمزگان 

اعطا می شود.
وی بیان داشت: این کمک ها متعلق به مردم است اما با 
توجه به اولویت حوزه آموزش در اســتان، در صورت 
پیشنهاد ساز و کار مناسب و پیش بینی محل بازگشت 

منابع صندوق، امکان ارائه تســهیلات برای ســاخت 
دانشگاه فرهنگیان وجود دارد.

استاندار هرمزگان اظهارداشت: باتوجه به مشکلاتی که 
مردم دارند، بخش آب و آموزش در اولویت هزینه کرد 

منابع صندوق توسعه هرمزگان قرار خواهند داشت.
وی، همچنین از تصویب الحاق دانش  سرای تربیت معلم 
علی ابن ابیطالب )ع( به دانشگاه فرهنگیان هرمزگان به 
منظور افزایش ظرفیت پذیرش دانشجو خبر داد و گفت: 
این مصوبه مشــروط به اتمام پروژه ۱۲ کلاسه در حال 
ســاخت در منطقه ایسین توسط اداره نوسازی مدارس 
است که در صورت بهره برداری از پروژه تا مهرماه ۱۴۰۱، 

این الحاق صورت خواهد گرفت.
دوســتی، همچنین از موافقت اولیه برای تاســیس و 
راه اندازی مرکز آموزش عالی پســران میناب و مرکز 
آمــوزش عالی دختران رودان خبــر داد و اضافه کرد: 
راه انــدازی ۲ مرکز مهارت آموزی نیز در جوار مراکز 
آموزش عالی در شهرســتان هــای رودان و میناب به 

تصویب هیات امنای دانشگاه فرهنگیان رسید.
اســتاندار هرمزگان با اشاره به مذاکرات انجام شده با 
دبیرخانه شــورای عالی مناطــق آزاد و ویژه اقتصادی 
گفت: قرار اســت در قالب تفاهم نامه ای که به زودی 
بین شورای عالی مناطق آزاد و دانشگاه فرهنگیان منعقد 
می شــود، عملیات اجرایی مرکز آموزشی، فرهنگی و 

مهارت آموزی شهرستان قشم نیز آغاز شود.

کرایه سفر به جزایر هرمز و قشم با تصمیم ستاد تنظیم 
بازار افزایش یافت

اقتصاد کیش -     معاون برنامه ریزی فرماندار بندرعباس 
گفت: نرخ کرایه شناورهای مسافری بین بندرعباس و 
قشم و بندرعباس و هرمز در پی تصمیم ستاد تنظیم بازار 

افزایش یافت.
حسین باباخانی در خصوص افزایش بدون اطلاع رسانی 
نرخ کرایه شــناورهای مسافری بین بندرعباس به قشم 
و بندرعباس به هرمز افزود: ســازمان صنعت، معدن و 
تجارت دبیر کارگروه ستاد تنظیم بازار بوده و این تصمیم 

هفته گذشته اتخاذ شده است.
وی ادامه داد: براساس تصمیم ستاد تنظیم بازار هرمزگان 
نرخ کرایه ســفر به بندرعباس به قشم برای گردشگران 
۶۰۰ هزار ریال و برای قشموندان ۴۰۰ هزار ریال تعیین 
شده است. وی اضافه کرد: همچنین نرخ کرایه سفر بین 
بندرعباس و جزیره هرمز هم برای ســاکنان ۱۵۰ هزار 

ریال و برای گردشگران ۶۰۰ هزار ریال تعیین شد.
معاون برنامه ریزی فرماندار بندرعباس گفت: شناورداران 
فعال در مســیر بین بندرعباس و جزایر قشم و هرمز از 
چهار ماه قبل پیگیــر افزایش نرخ کرایه بودند که هفته 
گذشته این افزایش به تصویب ستاد تنظیم بازار هرمزگان 

رســید. وی اشاره کرد: کرایه شــناورهای مسافری در 
گذشته بین بندرعباس و قشم برای قشموندان ۲۵۰ هزار 
ریال و برای سایر گروه ها ۳۵۰ هزار ریال بود و کرایه این 

شناورهای در مسیر بندرعباس و هرمز در گذشته برای 
ساکنان جزیره ۱۰۰ هزار ریال و برای سایر گروه ها ۳۵۰ 

هزار ریال بود


